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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi MPI „Mlin“ d.d. Ustikolina

Razgovor vođen sa direktoricom firme g-đom Šejlom Bojadžijom

  

Razgovor vodio tenički sekretar Udruženja poslodavaca BPK Goražde Adnan Bukva

  

Recite nam kakva je trenutna situacija u firmi MPI „ Mlin“ d.d. Ustikolina i inače u
mlinarskom sektoru, odnosno mlinarskoj industriji?

  

Već duži niz godina prolazimo kroz tešku situaciju gdje su vremenske neprilike kod nas i svijetu
smanjile prinos pšenice, pa su i cijene sirovine bile prilično visoke.

  

Sirovinu obezbjeđujemo iz uvoza, posebno naglašavamo probleme koje imamo sa nelojalnom
konkurencijom, crno i sivo tržište koje nas stavlja u neravnopravan položaj u odnosu na druge.
Mlin ima zadovoljavajuću infrastrukturu i opremu, kadrovski osposobljene i stručne uposlenike,
tako da je i kvalitet brašna i pekarskih proizvoda osiguran. Tradicija postoji, samo volja i
podrška građana u kupovini naših proizvoda daje nam dodatni motiv i snagu da se borimo i
dalje.

      Sigurni smo da se građani pitaju kako pojedini dobavljači sa strane ili iz uvoza prodaju
brašno jeftinije nego naše , odgovor je u nabavci sirovine, a sami ocjenite kvalitet iste.  
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi MPI „Mlin“ d.d. Ustikolina

  Koji bi bili Vaši prijedlozi za poboljšanje stanja u mlinarskom sektoru, kojem bi svizajednički mogli doprinjeti?  Jednim ozbiljnim pristupom i zalaganjem uz podršku Vlade BPK Goražde naši poljoprivrednici bimogli proizvoditi  domaću pšenicu, koja bi bila zadovoljavajućeg kvaliteta. Otkupom takve imalibi čisto naš proizvod, tako da bi slogan „ Kupujmo i koristimo domaće  proizvedeno u BiH“ bio upotpunosti zadovoljen, a to nam je i cilj.  Dajem punu podršku našim proizvođaćima koji proizvode kvalitetan ili kvalitetniji proizvod negou EU. Količinski nemožemo zadovoljiti potrebe ino-tržišta, te su stoga samo veliki uspjeli svojeproizvode plasirati i na njih moramo biti ponosni, kao npr. „Bekto preciza“, Unis „Ginex“ ,„Emka“, „Prevent“, „Pobjeda rudet“ i slični njima.  
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Udruženje poslodavaca BPK Goražde u posjeti firmi MPI „Mlin“ d.d. Ustikolina

  Jeste li zadovoljni sa radom Udruženja poslodavaca BPK Goražde, uslugama koje pružaza svoje članstvo i na kojim poljima bi po Vašem mišljenju Udruženje poslodavacatrebalo jače djelovati da doprinese napretku Vaše firme i općenito stanja u privredi napodručju BPK Goražde?     Izuzetno smo zadovoljni radom Udruženja poslodavaca, posebno tehničkog sekretara kojinastoji sačiniti dobre prijedloge i izvještaje , promovisati ih i istaći ne samo privrednicima nego iVladi i široj javnosti i nadamo se da ćemo i dalje imati dobru saradnju sa Udruženjemposlodavaca.  Udruženje poslodavaca BPK Goražde trebalo bi jače djelovati kroz Ekonomsko-socijalno vijeće,jer kroz tu instituciju bi suzbili sivu trgovinu, kao kontinuiranu aktivnost u cilju sprečavanjanelegalne djelatnosti, smanjenje udjela sive trgovine u ukupnoj trgovini, uređenje tržišta na tajnačin, da se legalni subjekti tretiraju ravnopravno i jednako sa ulogom inspekcije, koja moraimati edukativnu i preventivnu ulogu, promovirati jednake uvjete poslovanja na tržištu i insistiratina jedinstvenom tumačenju propisa.  Predlažem da se mjesećno članice Udruženja poslodavaca sastaju  sa ministrom privrede,njegovim saradnicima sa već pripremljenim temama za razgovor, na kojem bi se zajedničkiiznijeli problemi svih članica, te se o istim razmatralo i pokušalo odmah djelovati.  Takođe bi podržali užu saradnju između poslodavaca kako bi razmjenili iskustva sa većpoznatim i priznatim poslodavcima od kojih bi imali izuzetnu korist za njihov daljnji razvoj inapredak.    Tehnička služba
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